
 

Antwoorden op kamervragen van de Kamerleden Joldersma en Aasted-Madsen-van Stiphout 
over de korting op de jeugd-GGZ. 
(2040512320) 
 
1 
Is het waar dat 25 miljoen euro vanuit de jeugd-GGZ is overgeheveld naar het budget van de 
jeugdzorg? 
 
1 
Ja, per 2005 wordt jaarlijks 25 miljoen euro overgeheveld van de AWBZ naar de 
doeluitkering bureau jeugdzorg. 
 
2 
Klopt het dat de jeugdzorg deze gelden niet alleen zal inzetten voor het verrichten van 
indicaties, terwijl in de jeugd-GGZ deze gelden (ook) werden ingezet voor 
behandeldiagnostiek? 
 
2 
In 2004 kreeg de jeugd-GGZ ongeveer 53 miljoen voor intake- en onderzoek. Niet bekend is 
welk deel hiervan behandeldiagnostiek betreft. 
Van dit bedrag is 25 miljoen euro toegevoegd aan de doeluitkering jeugdzorg ten behoeve 
van de taken van het bureau jeugdzorg voor jeugdigen met psychiatrische problematiek. 
Naast de indicatiestelling voor de jeugd-GGZ gaat het dan ook om casemanagement voor 
deze jeugdigen. De 25 miljoen euro is binnen deze doeluitkering niet geoormerkt voor 
indicatiestelling en diagnostiek ten behoeve van de jeugd-GGZ. 
    
3 
Gaat deze overheveling ten koste van de diagnostiek en de behandeling van jeugdigen met 
psychiatrische stoornissen? Zo ja, wat gaat u hier aan doen? 
 
3 
Het is expliciet niet de bedoeling dat deze overheveling ten koste gaat van de diagnostiek en 
de behandeling van jeugdigen met psychiatrische stoornissen. In het voortgangsbericht 
jeugdzorg dat op 11 mei 2005 naar de Tweede Kamer verzonden is (kenmerk DJB/JZ-
2580387) heb ik aangegeven wat op dit moment nog knelpunten zijn in de integratie van de 
toegang tot de jeugd-GGZ in het bureau jeugdzorg en wat ik daaraan ga doen. 
 
 
 
 
 
 


